
Zápis z 2. schůze sportovní komise 
Dne: 23. 3. 2015 v 18.00 hodin 
 
Účastníci: 
předseda:  JUDr. Josef Moravec 
členové :  Pavel Zaujec 
                Tomáš Sazima  
  Radek Hemelík 
  Luděk Černý 
 
Schůzi zahájil  předseda a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního jednání bude 
problematika 
 

a) rekonstrukce sokolovny – odstranění havarijního stavu 
 

b) výběrové řízení na pozici správce sportovních zařízení (fotbalové hřiště, antukové kurty,  
sokolovna) 

 
ad a) 
 
Přítomní byli seznámeni s rozsahem všech doposud provedených oprav a rekonstrukcí v budově 
sokolovny v Borohrádku, a to za období od protokolárního  předání do současnosti. Bylo 
konstatováno, že veškeré nezbytné opravy byly investorem Městem Borohrádek provedeny, a to 
včetně montáže záchytných  bezpečnostních sítí pod stropem sokolovny (viz zjištěný havarijní stav). 
Předseda komise  tlumočil přítomným stanovisko a závěr statika (v písemné podobě k nahlédnutí na 
městském úřadu), který po provedené montáži sítí  deklaruje bezpečnost užívání sokolovny. 
Sokolovna tak byla pro veřejnost otevřena dne 20.3.2015, a to konáním sportovního plesu pořádaného 
Městem Borohrádek a TJ Lokomotivou Borohrádek. Následující den již začali prostory sokolovny   
užívat sportovní oddíly (florbal, volejbal). Nyní bude  nutné sestavit oficiální provozní řád  sokolovny, 
který bude závazný pro všechny uživatele a sportovní oddíly. Návrh provozního řádu sokolovny 
sportovní komise připraví a předá orgánům Města Borohrádek ke schválení   
 
 
ad b) 
 
Předseda komise seznámil přítomné s tím, že Město Borohrádek vyhlásilo výběrové řízení na pozici 
správce sportovních areálů a sokolovny. Jeden z nejdůležitějších požadavků na budoucího  správce  
bylo trvalé bydlení budoucího správce  v rekonstruovaném bytě v prvním patře sokolovny. Radou 
města byla jmenována výběrová komise ve složení JUDr. Josef  Moravec,  Pavel Zaujec, Tomáš 
Sazima, Ing. Petr Provazník a Zdeněk Cablk. Tato výběrová komise na základě doručených nabídek 
a životopisů vybrala čtyři kandidáty vhodné k osobnímu pohovoru. Předseda komise seznámil 
přítomné s výsledky těchto osobních pohovorů. Na základě zjištěných poznatků se sportovní komise   
přiklonila k závěru, že nejvhodnějším kandidátem pro nového správce sportovišť  bude pan Udržal 
z Holic, který jako jediný s uchazečů projevil zájem užívat rekonstruovaný byt. Sportovní komise je 
toho názoru, že pro řádné plnění povinností správce je zcela nezbytné a praktické tento byt trvale 
užívat. Stanovisko sportovní komise k výběru osoby správce bude sděleno příslušným orgánům 
Města Borohrádek. Programem příštího jednání sportovní komise, které se uskuteční v dubnu 2015, 
bude definování pracovní náplně a pracovních povinností vybraného správce. 
 
Zapsal: 
________________________________________ 
JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


